
ZAPISNIK

sa2g. sjednice Skolskog odbora OS Konj5dina odrZane 03.10.2023. godine

PRISI]TNI:
Dinka Stih Curi5
Matea Punek
Tanja Babii Crnidki
Marina Jelendi6
Drale*a Kuzman
Milena Prodanovid

ODSUTNI:
Adriana Sivec Pavlovid

OSTALI PRISUTNI : Zoran Vuger, ravnatelj
Marinela Dominko, taj nica
Zeljka Antonina, voditelj ica radunovodstva

P0CETAK: 18:oo h

Predsjednica Skolskog odbora Draienka Kuzman otvara 29. sjednicu Skolskog odbora,
konstatira da je kvorum za dono5enje odluka zadovoljen te imenuje Marinelu Dominko,
tajnicu Skole, zapisnidarkom i predlaZe idudi

DNEVNI RED

1. Usvajanje skradenog zapisnika sa 28. sjednice Skolskog odbora
2. Dono5enje Godi5njeg plana i programa radaza Skolsku godinu 2023.12024
3. Dono5enje Skolskog kurikuluma za Skolsku godinu 2023.12024.
4. Dono5enje odluke o provodenju revizije knjiZnidnog fonda OS Konj5dina
5. II. izmjena financijskog plana 2a2023. godinu
6. Razno

Skolski odborjednoglasno prihva6a dnevni red i kre6e se na 1. todku dnevnog reda.

Ad.1.

Predsjednica Skokkog _odbora DraZenka Kuzman proditala je zapisnik sa 28.sjednice
Skolskog odbora kojije Skolski odborjednoglasno usvojio i donosi

ODLUKU

1. Prihvada se zapisnik sa 28. sjednice Skolskog odbora.

Ad.2.

Ravnatelj izlaLe GodiSnji plan i program ukratko jer su svi ve6 upoznati s njime poSto im je
poslan mailom i prezentiran..na Vijeiu uditelja te Vijedu roditelja. Predsjednica Skolskog
odbora predlaZe glasovanje i Stotski odbor sa 6 glasova ZA donosi



ODLUKU

l. Prihvada se Godi5nji plan i program rada OS Konjliina za Skolsku godinu
2023.t2024.

Ad.3.

Ravnatelj ukratko iznosi Skolski kurikulum koji je raden na temelju interesa udenika i u

suradnji s razrednicima i ostalim uditeljima. Istide da je pao broj udenika. Planiraju se izleti,
zapodelo je uredivanje atrija, stigle su klupe koje ie se postaviti ispred Skole...

Predsjednica Skolskog odbora predlaie glasovanje i Skolski odbor sa 6 glasova ZA donosi

ODLUKU

l. Daje se suglasnost na Skohki kurikulumzaskolsku godinu 2023.12024.

Ad.4.

Predsjednicaprelazi na todku 4. koja se odnosi na dono5enje odluke o provodenju revizije
knjiZnidnog fonda OS Konj5dina. Reviziju je potrebno provoditi svake detiri godine, a kako je

zadnja bila 2019. godine, potrebno je do kraja ove godine provesti reviziju. Revizija je
planirana u razdoblj u od 27 .1 0.- 1 0. 1 | .2023 . godine.

Predsjednica Skolskog odbora predlaZe glasovanje i Stotsti odbor sa 6 glasova ZA donosi

ODLUKU

1. Daje se suglasnost za provotlenje revizije knjiZniinog fonda OS Konj5iina.

Ad.5.

Predsjednica Skolskog odbora poziva voditeljicu radunovodstva da predstavi II. izmjenu

financijskog plana 2a2023. godinu.

Predsjednica Skolskog odbora predlaZe glasovanje i Stolst<i odbor sa 6 glasova ZA donosi

ODLUKU

1. Daje se suglasnost na II. izmjenu financijskog plana 2a2023. Godinu.

Ad.6.

Predsjednica Skolskog odboraje proditala izvje5taj o radu Skolskog sportskog dru5tva koji je
podnijela uditeljica Marija KarapandLa. Predsjednica poziva dlanove da postave pitanja ili
iznesu primjedbe ako ih imaju.



!

Dinka Stih Curi5: Primjetila sam da je fasada s jedne strane u lo5em stanju.

Ravnatelj: Da, to je poslikano i poslano na Zupaniju, ali jo5 uvijek se ni5ta ne dogada po tom
pitanju. Takoder imam neke neslulbene informacije da bi se idu6e godine moglo podeti s

izgradnjom nove sportske dvorane koja nam je prijeko potrebna. U planu je trodijelna
dvorana.
Milena Prodanovii: Velika dvorana je stvarno opasna i u lo5em stanju. Trodijelna dvorana bi
nama bila prevelika, a i tro5kovi odrLavarlabi bili veliki.
Ravnatelj: Dijelim isto mi5ljenje. Podrudna Skola isto stoji i propada jer se ne koristi.
OdrZavamo je koliko moZemo, ali naZalost nikome nije potreban prostor.

Povela se kratka rasprava o kuhinji gdje je dlanica Stih CuriS predloZila da se djeci dok dekaju

autobus ponudi neki namaz ili pecivo jer su gladni s obzirom da neki dekaju bus i do l4:30h.
Ravnatelj istide da su djeci uvijek na raspolaganju i vo6e i kruh/pecivo od tog dana s kojim se

mogu ponuditi dok dekaju bus, ali da moZemo probati i s time pa da se vidi kako 6e

funkcionirati.

Ravnatelj izvje5tava da je stiglo puno STEM opreme, izmedu ostalog i 3D printer koji je na

raspolaganju uditeljima za izvodenje nastave. Ukljudili smo se opet u projekt Hrvatska pliva
te 6e op6ina pomo6i s financiranjem. Takoder iznosi informacije s meduresornog sastanka

koji je bio u PP Zlatar Bistrica i dlanovi su predloZili da se poveia broj predavanja od strane

policijskih djelatnika u Skoli kako bi se djeca dodatno educirala Sto je ravnatelj prihvatio.

Nije bilo dodatnih pitanja ni izlaganja.

ZAVRSETAK: 19:OO h

KLASA: 007-04123-0218
URBROJ: 2140-67-23-2

U Konj5dini, 03.10.2023. godine

PREDSJEDNICA STOTSTOG ODBORA:
DraZenka Kuzman

Zapisnidar: Maringla Dominko, tajnica

"/,{o*nrlu ftlon*rla


